

Title (en)

BUILT-IN FURNITURE UNDER THE SLOPES OF ROOFS.

Title (de)

UNTER GIEBELSCHRÄGEN EINBAUBARE MÖBEL.

Title (fr)

MEUBLES ENCASTRABLES SOUS RAMPANTS DE COMBLES.

Publication

EP 0194999 A1 19860924 (FR)

Application

EP 84903549 A 19840926

Priority

- FR 8400209 W 19840926
- FR 8309408 A 19830607

Abstract (en)

[origin: FR2556944A1] Piece of furniture to be built-in into a wall, which is easily and rapidly installed without requiring any particular tooling. It comprises a cabinet (1) receiving drawers (3), a façade frame (2) held to the cabinet by means of staples (7), brackets (4) holding the cabinet to the wall, crutches (5) which are height-adjustable by means of a locking screw to the support. Amongst the most interesting applications, it may be mentioned the arrangement of attics, the utilisation of waste volumes under roof slopes.

Abstract (fr)

Meuble à encastrer en cloison, permettant une installation facile, et rapide, sans outillage particulier. Il comprend un coffre (1) recevant des tiroirs (3) un cadre de façade (2) maintenu au coffre par des agrafes (7) des pattes de serrage (4) maintenant le coffre à la cloison, des bêquilles (5) réglages en hauteur par une vis de blocage sur le support. Parmi les utilisations les plus intéressantes, on peut citer l'aménagement des combles, l'utilisation des espaces perdus sous rampants.

IPC 1-7

A47B 81/00

IPC 8 full level

A47B 81/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 81/002 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8601985A1

Cited by

KR101251327B1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE GB LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

FR 2556944 A1 19850628; FR 2556944 B1 19870430; EP 0194999 A1 19860924; WO 8601985 A1 19860410

DOCDB simple family (application)

FR 8309408 A 19830607; EP 84903549 A 19840926; FR 8400209 W 19840926